
 

 

 
       

  

 
 

  

 
  

     

   
 

    
 

   
 

   

  
     

  

         

   
          

         
       
       
           

    
 

            
   

         
           

  

         
        
            

 
           

 
   

    
       
         
     

Dagsorden, Kursistrådsmøde 
Tirsdag d. 6. november 2018, kl. 15.30 

Deltagere: 

Monica, Jonas, Vickie, Benjamin, Kenneth, 
Casper, Patrick. 

Mødeleder: Casper 

Referenter: 

Emne Beslutning og hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Valg af referent 
Casper refererer 

3. Godkendelse af referat 
Godkendt 

4. Søren Jensen fra 

kommunikationsafdelingen kommer for at 
få inspiration til hvordan kursistrådet kan 
styrkes på HF-e 

Søren fortæller om KVUC’s kultur og udfordringer. KVUC ønsker at styrke elevkulturen. 
Forslag til sociale medier: 

- Vickie foreslår at lade KVUCs instagramprofil ”gå på tur” blandt engagerede elever. Søren 
påpeger at det har været prøvet før, men har været svært. 

- Monica påpeger at instagram osv. Muligvis ikke passer til målgruppen på KVUC. 
- Jonas foreslår at konkurrencer osv. skal annonceres mere personligt ”face-to-face” 
- Kenneth foreslår andre præmier: Eks. Gavekort til en bar eller klasseaktiviteter. ”Oplevelser” 
- Fremvise KVUCs styrker såsom bredden af fag 

Søren ønsker at nedsætte et udvalg med kursister for at styrke KVUCs social media profil og 
markedsføre skolen. 

Søren spørger hvorfor kursistrådet mener, at kursisterne ikke er aktive på sociale medier 
- Monica/Vickie mener, at folk ikke føler behov for at socialisere på samme måde som f.eks. STX-

elever. 

- Kursisterne bruger i højere grad mit.kvuc og føler ikke behov for facebook/instagram osv. 
- Vickie foreslår at kursisterne kan oprette grupper osv. 
- Søren udtrykker ønske om at gøre KVUC attraktiv for potentielle kursister ved at benytte SoMe 

som markedsføringsplatform 
- Monica foreslår at underviserne skal fremhæves og at de kan gøre KVUC attraktive. 

Angående mit KVUC: 

- Monica påpeger at nyhederne forsvinder for hurtigt 
- Vickie nævner at mit.kvuc ikke virker informativ nok 
- Casper og Vickie udtrykker ønske om at nyhederne rykkes op over klasserummene 
- Kenneth udtrykker også ønske om ændring layout 



 

 

 
 

        

      
         

   

   
  

         
        

       
   

           
           

  
 

       

             
        

       
    

     
    

    

    

 
 

- Forslag om at benytte lærerene til at kommunikerer om events osv. 

- Evt. tilmelding til arrangement via mit.kvuc 
- Patrick kritiserer infoskærmene idet man ofte blot passerer dem – blikfang? 

- Foreslår opslagstavler som informationspunkt. 

5. Vedtægter for kursistrådet skal diskuteres 
og vedtages 

Monica retter vedtægter med hensyn til de forslag der er blevet præsenteret og der bliver indkaldt til 
møde for alle kursister d. 27/11 hvor de skal vedtages endeligt. 

6. Nedsættelse af gruppe til indkøb og 
indretning af kursist-loungen 

Casper, Vickie, Jonas, Kenneth melder sig. Casper lægger op i gruppen så andre har chancen for at 
melde sig. Første møde kl 11.30 i V064 d. 12/11. 

7. Skal KVUC (kursistrådet) være medlem af 
DGS? 

Enstemmigt for. Når vedtægter er vedtaget, melder vi os ind. 

8. Evt. Kenneth har kontaktet Spotify med henblik på studierabat – evt. kontakt netflix? 
Casper foreslår en second-round af indmelding i festudvalget efter læseferien. 

Casper + Ronnie foretager udmelding af inaktive medlemmer. 
Forslag fra Patrick om ændring af kantinens menu 
Kenneth foreslår månedsaftale med kantinen. 
Too good to go? 
 KANTINEUDVALG næste møde. 

Casper snakker om kantinens rammer osv. med Anita. 




